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Styremøte NJFF-Troms 

11.05.2023      Sted: Teams møte 

Kl.18.00 

Til Stede: Siw, Gunnar, Stian, Lise, Birgitte, Håkon, Linda, Janne 

Kommer senere: Geir og Harald 

Org. kontakt: Elin 

Sak 48-23 Godkjenning av innkallelse og saksliste 
Forslag til vedtak: Innkallelse og saksliste godkjennes 

Sak 49-23 Godkjenning av referat fra styremøte nr.6.  11.04.23 
Referat fra siste styremøte er sendt ut i etterkant av styremøte. 

Forslag til Vedtak: Referat fra styremøte godkjennes. 

Sak 50-23 Runde rundt bordet 

- Hva har du gjort siden sist? 

Siw. Har vært på Sem og deltatt på RS og samling for Regionsekretærer. Mange saker på 

agendaen og mange tunge saker. 

Prosessvarsel- orientering til styret. 

Gunnar: ikke gjort noe spesielt i JFF sammenheng. 

Linda: Kvinnekonferanse i Hustadvika, Hanne Simonsen- inspoforedrag, fokus på kvinner, økt 

kvinneandel. Veldig interessant og lærerikt. 

Årsmøte FNF i Harstad. Representerte da Harstad JFF. 

Birgitte: Villakskonferanse i Trondheim. Heftig program, veldig interessant og rekordstor 

deltakelse. Sigurd har lyst å lage en framgangsmåte for kultivering av sjøørretbekker.  

Er i gang med planlegging av Laksefiskekurset i Dividalen. 

Håkon: Rifleinstruktør- hatt ett oppdateringskurs i Tromsø. Flere som har tatt kurs, her ikke 

fått oppdatert kompetanse. Forespørsel om å holde kurs i Nordland og Møre og Romsdal. 

Stian: Avholdt Årsmøte i Kvæfjord JFF er gjennomført. 

  

Sak 51-23 Organisasjonskontakt 

• Status og oversikt 

Se oversikt over lokallag som ikke har fått godkjent sine vedtekter enda. 

 

• Tanker om videre arbeid og planer for aktivitet 

- Elin tenker at det blir viktig å følge opp lokallag med telefonisk kontakt framover. Dette var 

det gode tilbakemeldinger på når hun gjorde dette i vinter. 

- Ønsker å komme i gang med å følge opp lokallag med diverse kurs og evt webinarer. 

- Elin lager en plan for 3-5 tema for webinar 

- Elin ønsker å få tilsendt saksliste og referat fra styremøter. 
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Sak 52-23 Kvænangen JFF 

• Status for lokallaget  

• Har bedt om hjelp til å få gjennomført årsmøte 

• Hvem, hva hvordan? 

Sak 53-23 Villmarksmessa 2023 

• Valg av stand- ute, inne eller begge deler 

- Tanker fra styret: 

- Det å være 2 plasser samtidig blir for krevende. Prisen for å være inne var også veldig høy. 

- Har dialog med elghundklubben og skal samkjøre stand, slik at det ikke blir en utfordring for 

slik det var i fjor. 

- Styre er samlet om at vi skal være i ute i forbindelse med årets Villmarksmesse. 

Hvem deltar fra Styret? 

Lise, Siw, Janne kan fredag, Gunnar 1. dag, Håkon 1. dag.  Alle sender info til RS om hvem som kan 

komme og bidra på vår Stand. 

• Planlagte aktiviteter 

- Knutekurs- mangler foreløpig noen som kan ta ansvar for dette. 

- Tennstål- Stål er bestilit 

- Felle fangst kurs 

- Viltpølsekurs 

• Innkjøp av gaveartikler og aktivitetsartikler 

- Mangler mye her, har bestilt kun Tennstål 

• Ansvar og oppgaver videre 

- Må bare jobbe videre med  

Sak 54-23 Instruktørhonnorar regioninstruktører 

RS har blitt kontaktet av Regioninstruktører som ønsker at det skal gjøre en vurdering av 

instruktørsatsen for våre Regioninstruktører. 

Pr. dd er instruktørsatsen satt til kr. 220,- pr time. Regioninstruktørene har i sin avtal kun rett til 

Instruktørhonnorar for gjennomførte instruktørtimer. Planlegging og reisetid, gir ikke rett til honorar. 

Denne satsen er ikke endret siden 2017. 

Vedtak: 

Det innstilles til at instruktørsatsen endres til kr 260,- pr instruktørtime. Det gis ikke honorar for 

forberedelses og planleggingstid som brukes i forkant og etterkant av kurs. Størstedelen av dette 

arbeidet organiseres av Regionsekretæren. 

Styret vedtar innstilling fra dagens dato. 

Fremtidige kurs justeres prismessig slik at den økte kostnaden dekkes inn. 
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Sak 55-23 Semiprofesjonelle Regioninstruktører 

I henhold til organisasjonsutvalgets rapport, utredes nå en overgang til en endret organisering av 

dagens regioninstruktørordning. Det er kommet tilbakemeldinger på at denne ordningen fungerer 

for dårlig og at det er under utredning et ønske om å semiprofesjonalisering av 

Regioninstruktørordningen. 

• Orientering til styret om tanker rundt dette 

• Regionsekretær har fått forespørsel om å delta i ei innspills gruppe som skal jobbe med dette 

videre 

• Tanker fra styret 

- Frykt for høy bruk 

Vedtak: Styret ønsker at RS skal delta i utvalget som jobber videre med denne saken. 

Sak 56-23 Kvinnekonferanse 2023  

 

 Planer og ansvarsfordeling 

Kvinnekonferanse 11-13 august. 

Booket Overraisiin 

Elvebåttur til Mollisfossen 

Sosial samling 

 

Sak 57-23 Kirkeskogene (Opplysningsvesenets fond) 

- Hva med Kirkeskogene? 

- Kan det være aktuelt å jobbe med at disse eiendommene skal overføres til Statskog? 

- Informasjon om denne prosessen 

Sak 58-23 Samarbeidsavtale med Troms Bondelag 

- Gåsejakt prosjekt, hvor formålet er at Bondelaget bidra til at priveta grunneier tilrettelegger 

for Gåsejakt som kan organiseres av NJFF-Troms 

Vedtak: Styret ønsker at småviltutvalget og RS jobber videre med denne saken. RS finner fram 

informasjon som finns rundt denne saken og videresender denne til Småviltutvalget. 

Småviltutvalget tar denne saken opp med Troms Bondelag. 

 

Sak 59 -23 Innspill til representant til Regionutvalget Statskog Troms 

- Wiggo Gamst går av som NJFF- Troms representant i Regionutvalget Statskog 

Troms. Han har hatt dette vervet i 8 år og velger å trekke seg etter denne 

perioden. 
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- NJFF-Troms må komme med innspill til en ny kandidat og det er ytret ønske om 

at denne kandidaten skal kunne stille til valg som leder av Regionutvalget. 

- Konstituering av nytt regionutvalg vil skje etter valget kommende høst. Jan/feb 
24. 

Saken utsettes til neste styremøte- Kandidater som kan være aktuelle for dette vervet 

meldes inn til styret. 

Det er viktig at det følger med en begrunnelse for hvorfor denne kandidaten er aktuell. 

 

Sak 60 -23 Eventuelt 

Neste styremøte satt til:  


